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Protokoll fört vid styrelsemöte i Villaföreningen Dungen den 19 september 2016 
 
 

Närvarande: Göran Lidgren, Kristina Holmgren, Arne Lindqvist, Ingegerd Odelborg Turesson, 
Peter Ryberg och  Magnus Hansson 
 
 

1. Rapporter 
a. Gräsklipparen har varit på verkstad. Rutinen med att Södermalms 

trädgårdsmaskiner hämtar den trasiga maskinen och lämnar en 
utbytesmaskin verkar inte fungera. Gräsklippning/gräsklipparen fördes upp 
som en egen punkt på dagordningen, se punkt 6 nedan. 
 

b. Ekonomirapport 
Samtliga hushåll har betalat årsavgiften, det fattades 200 kr i ett fall och 
påminnelse har skickats. De rörliga kostnaderna för garageelen har 
utdebiterats till berörda hushåll. 
 

c. Eken vid långa längan har underhållsbeskurits. Arboristen ville inte ”krympa 
ner kronan” med hänvisning till att kronan då blir tätare och att det kan 
skada eken. 
 

2. Höststämman beslutades till den 17 oktober. Magasinet var upptaget och stämman 
hålls därför denna gång i Juringeskolans matsal. 
Göran ordnar möteskallelsen 
 

3. Höststäddagen bestämdes till 12 november.  
I samband med kallelsen till städdagen ska de boende uppmanas att ”klippa rent” 
jämte plattgångarna vid sina tomter. 
 
För utspisningen svarar hus 12, familjen Hansson. 
 

4. Fiber i Dungen 
Diskuterades kring olika möjligheter för fiberdragning för bredband i Dungen. 
Telia har gått ut hårt och puffat för fiber i området och något enstaka hushåll i 
föreningen har hakat på.  
 
Vår nuvarande leverantör ComHem har också ett erbjudande om fiber som är några 
tusenlappar billigare än Telia. Eventuellt kan våra befintliga koaxialkablar användas 
för att få ”fiberhastighet”.  
 
Magnus kollar upp möjligheterna till detta. 
 

5. Farthinder 
Många bilar kör alldeles för fort på Jakobslundsvägen.  
Diskuterade olika lösningar för detta men enades  om att det mest effektiva är om 
kommun sätter upp ett ”gupp”. 
 
Göran kontaktar kommunen. 
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6. Gräsklippning/gräsklipparen 
När gräsklipparen är trasig ställs den ofta in i förrådet utan vidare åtgärd, vilket är 
till förtret för den som kommer  och ska klippa därefter. 
 
Göran undersöker hur vi kan få igång rutinen med utbytesmaskin och hämtning av 
trasig maskin med Södermalms trädgårdsmaskiner.  
En tydlig skylt med instruktioner, telefonnummer och kontaktpersoner för hur man 
ska göra om maskinen är trasig ska sättas upp i förrådet. 
 

7.  
 

Uppdatering av kontakt/adresslistan 
Föreslogs uppdatera adresslistan med namn på ungdomar som bor i Dungen och 
som kan tänka sig att, mot viss ersättning, hjälpa andra boende som inte klarar av 
att sköta t.ex. gräsklippningen. 
 
Förslaget lyfts på höststämman. 
 

8. Översyn av  Dungens träd och buskar 
Det finns behov av tips och råd av en trädgårdskunnig person, för beskärning, 
nyplantering mm av träd och buskar i området. 
 
Peter kollar om arboristen som beskar eken och som vi varit nöjda med kan åta sig 
detta.  
 

9. Parkering 
Gratis parkering på gatorna i Fruängen är snart ett minne blott. En konsekvens av 
detta kan bli att fler ”felparkerar” på vårt område. Särskilt gästparkeringen riskerar 
att utnyttjas. 
 
För att föregripa detta diskuterades det att köpa vit asfaltsfärg och måla 
parkeringsrutor på gästparkeringen och att vid varje ruta sätta upp en skylt 
”Förhyrd parkering”. 
 
Inget beslut fattades men Magnus uppdrogs att kolla hur tomtgränsen går. 
 

10 Övrigt 
Magnus rapporterade att det har beslutats att spårvägen ska gå förbi Dungen på 
Gamla Södertäljevägen. Hur sträckningen blir efter korsningen med 
Jakobslundsvägen är inte beslutat. Eventuellt åker den raka vägen till Kungens 
Kurva eller också blir det en krok förbi Sätra och därefter till Kungens Kurva. 
 

 

Vid tangenterna, Göran 


